



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين

ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (P.L.C.) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree
A company subject to Federal law no. (6) of year 2007 of Insurance
Authority and registered in the insurance companies register under
No. (6) on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million.

أسست بموجب مرسوم أميري بضمان محدود
شركة خاضعة لأحكام قانون الاتحاد رقم (6) للعام 2007 في شأن هيئة التأمين
وتنظيم أعماله ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (6) بتاريخ 15\12\1984 م
رأس المال المدفوع مائة وأربعة وخمسون مليون درهم

Date: March 02,2022

التاريخ: 02 مارس 2022

H.E Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi, UAE

سعادة الدكتور / مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

H.E. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of Arabian Scandinavian Ins Company (PLC)-Takaful Board of Directors` Meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع)- تكافل

Reference to the above subject, please be informed that the Company's Board of Directors has held on Wednesday 02 March 2022, and approved the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد انعقد يوم الأربعاء الموافق 02/03/2022، ووافق على مايلي :

1. The Company's Financial Statement for the year ended December 31, 2021.
2. The general assembly meeting to be held on 14/04/2022 for the year 2021, subject to the Securities and Commodities Authority approval.
3. Resolved to make a recommendation to the general assembly to distribute remuneration for the year 2021 / DHS 90,000 for each member.
4. Resolved to make a recommendation to the general assembly to distribute 15% cash dividends for the financial year 2021.
5. Recommendation to amend the company's articles of association to allow UAE nationals and citizens of the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf to own 100%, whether for natural persons or legal persons, and 49% for non-UAE nationals or citizens of the Cooperation Council for the Arab States of the Gul

- 1- البيانات المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية كما في 31 ديسمبر 2021 .
- 2- تم تعيين يوم الخميس الموافق 14 / 04 / 2022 الساعة الحادية عشرة صباحا كموعدا لاجتماع الجمعية العمومية عن العام 2021 .
- 3- رفع التوصية للجمعية العمومية بتوزيع مكافأة لاعضاء مجلس الادارة مبلغ 90,000 ألف درهم للعضو الواحد للسنة المالية 2021.
- 4- رفع توصية للجمعية العمومية بتوزيع أرباح نقدية للسنة المالية 2021 بواقع 15 % من القيمة الاسمية للسهم.
- 5- التوصية بتعديل النظام الاساسي للشركة لغاية السماح بتملك مواطني الدولة و مواطني دول مجلس التعاون لدول الخليج العربية بنسبة 100% سواء لاشخاص طبيعيين أو لاشخاص اعتباريين وبنسبة 49% لغير مواطني الدولة أو لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية

Arabian Scandinavian Ins Company (PLC)-Takaful

Khalid Ahmad Al Kazim
Chief Executive Officer



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع)- تكافل

خالد أحمد الكاظم
الرئيس التنفيذي

Head Office : P. O. Box 1993, Dubai, UAE
Tel : 2824403 / 2825585, Telefax: 2825586
E-mail:ascana@emirates.net.ae – Website : www.ascana.net

المركز الرئيسي : ص.ب 1993 دبي، الإمارات العربية المتحدة
تلفاس : 2825585، هاتف: 2824403 / 2825586